
Formel 1-løb  -  standardrapport 

 

1. Har du bopæl på Christianshavn 

 

 

2. Angiv din alder 

 

 

3. Angiv dit køn 

 

 

4. Hvor i Christianshavns Lokaludvalgs område bor du? 

 



5. Synes du, at Københavns Kommune skal godkende en plan om Formel 1-løb i København med 

en bane gennem Christianshavn fra Christmas Møllers Plads ad Torvegade til Knippelsbro? 

 

 

6. Synes du, at Københavns Kommune skal godkende en plan om Formel 1-løb i København, hvis 

banen ikke lægges på Christianshavn men et andet sted i kommunen? 

 

 

7. Hvor enig er du i dette udsagn: 

- Jeg vil købe billet og se Formel 1-løbet, hvis det kommer til Christianshavn. 

 

1 = meget uenig, 5 = meget enig 

 

 

8. Hvor enig er du i dette udsagn: 

- Formel 1-løb på Christianshavn vil blive en god oplevelse. 

 

1 = meget uenig, 5 = meget enig 

 



9. Hvor enig er du i dette udsagn: 

- Et Formel 1-løb på Christianshavn vil være godt for Christianshavn. 

 

1 = meget uenig, 5 = meget enig 

 

 

10. Hvor enig er du i dette udsagn: 

- Et Formel 1-løb på Christianshavn vil give Christianshavn indtægter. 

 

1 = meget uenig, 5 = meget enig 

 

 

11. Hvor enig er du i dette udsagn: 

- Hvis der kommer Formel 1-løb til Christianshavn, vil jeg udleje min bolig til folk, der skal se 

løbet. 

 

1 = meget uenig, 5 = meget enig 

 
 
 



12. Hvor enig er du i dette udsagn: 

- Et Formel-1 løb på Christianshavn vil være til gene for christianshavnerne. 

 

1 = meget uenig, 5 = meget enig 

 

 

13. Hvor enig er du i dette udsagn: 

- Et Formel 1-løb i København vil give trængsel. 

 

1 = meget uenig, 5 = meget enig 

 

 

14. Hvor enig er du i dette udsagn: 

 Et Formel 1-løb i København vil øge luftforureningen. 

 

1 = meget uenig, 5 = meget enig 

 



15. Hvor enig er du i dette udsagn: 

- Et Formel 1-løb i København vil øge støjforureningen. 

 

1 = meget uenig, 5 = meget enig 

 

 

16. Hvor enig er du i dette udsagn: 

- Et Formel 1-løb i København er ikke med til at understøtte Københavns grønne og bæredygtige 

profil. 

 

1 = meget uenig, 5 = meget enig 

 

 

17. Hvor enig er du i dette udsagn: 

- Et Formel 1-løb i København er en fantastisk chance for at sætte København på verdenskortet. 

 

1 = meget uenig, 5 = meget enig 

 
 
 



18. Hvor enig er du i dette udsagn: 

- Et Formel 1-løb i København vil være godt for byens økonomi.  

 

1 = meget uenig, 5 = meget enig 

 

 

19. Hvor enig er du i dette udsagn: 

- Et Formel 1-løb i København vil være godt for byens image. 

 

1 = meget uenig, 5 = meget enig 

 

 

20. Hvor enig er du i dette udsagn: 

- Et Formel 1-løb i København vil påføre kommunen og staten unødige udgifter. 

 

1 = meget uenig, 5 = meget enig 

 
 
 
 
 



21. Hvor enig er du i dette udsagn: 

- Hvis der skal være motorløb gennem Christianshavn, foretrækker jeg et Formel E-løb for el-

racerbiler frem for et Formel 1-løb. 

 

1 = meget uenig, 5 = meget enig 

 

 

22. Hvor enig er du i dette udsagn: 

- Formel 1-løbene er med til at fremme den teknologiske udvikling i en positiv retning for 

miljøet. 

 

1 = meget uenig, 5 = meget enig 

 

 

 

Har du ellers kommentarer til planerne om et Formel 1-løb i København? 
 Hvad er ideen med at holde et racerløb midt i en storby? 
 Hellere i Herning. De har "tomme" motorveje rundt om byen 
 De skal holde sig væk! 
 Dårlig ide. Biler skal ud a byen.. på sigt. 
 drop det i vores storby den er for lille og passer ikke til den grønne profil Kbh gerne vil have. 
 Fed idé, noget jeg helt sikkert vil støtte op omkring! 
 Med de byggeplaner der er for holmen i samme periode, så er det helt ude i skoven. 
 Find en anden rute udenfor centrum 
 Københavns trafikale infrastruktur er aldeles uegnet til den type racerløb, og generne for borgerne 

specielt på Chr. Havn vil blive alt for store 
 det er en enestående chance, men økonomien skal være i orden 
 Det er et alkohol fremkaldt fatamogana og ikke en ægte vision! 
 Det er ikke en god ide 
 Det vil være fantastisk! Der er frygtelig mange fordomme om Formel 1, som ikke passer. Der vil 

være langt mindre forurening under løbet pga. stoppet biltrafik. Det vil profilere København og ikke 
mindst søvnige Christianshavn med global opmærksomhed. Jeg håber virkelig, at det bliver til 
noget. 



 Det er en dårlig ide. 
 Forkert at både Knippelsbro og Langebro er utilgængeliget samtidigt. Vi bliver spærret inde, hvis du 

har bil eller er handicappet i forhold til at tage offentlig transport. 
 Det er hul i hovedet og burde være en aprilsnar! 
 Christianshavn er i forvejen voldsomt invaderet af turister, især om sommeren. Af hensyn til os, der 

trods alt bor her, er der ikke brug for endnu mere invasion. 
 Der skal hverken være Formel 1-løb for almindelige biler eller for el-biler 
 Der bliver afholdt mange arrangementer i København hvor store dele af byen lukkes ned hvilket 

efterhånden bliver generende for byens borgere. 
 tænk langsigtet - solid og konsekvent miljøpolitik. Det er der god økonomi i og det kan Kbh sole sig 

i nationalt og internationalt 
 En latterlig plan, som hverken klima eller København kan være interesseret i! 
 Let's do it!! 
 ingen, men lyder ok 
 Lokaludvalgets spørgsmål er ikke neutrale/professionelle nok og medfører at jeg oftere placerer mit 

svar på en 3'er end jeg ellers ville ha gjort 
 Racerløb og storby er uforenelige! 
 Det er en fuldstændigt fantastisk mulighed. F1-ræs er et fantastisk event at opleve live. I aner ikke 

hvad I går glip af hvis I siger nej. Tænk også på mistede turistindtægter. Det er en fantastisk 
mulighed for at vise vores fantastiske by frem og vise hvad vi kan! Og byen er jo ikke lukket en 
uge...det er når der køres og trænes. Tænk på at der afvikles F1 i adskillige byer i løbet af 
sæsonen. Det fungerer! F1 er fantastisk at opleve live! 

 Vil virkeligt sætte København på verdenskortet som fantastisk flot og åben by 
 Ideen er lettere megaloman 
 Ændringer i vejanlæggene vil antagelig skabe trafikalt kaos før og efter løbet. Der skal jo fjernes 

trafiklys og heller før løbene og det hele skal genetableres, endelig skal der gøres noget ved 
asfalten på ruten. Alt i alt et kæmpe unødigt spild af ressourcer. 

 Måske kunne vi vise et mangfoldigheds ansigt 
 læg det et sted, hvor der ikke opholder sig mennesker 
 Af de mange mere eller mindre sære forslag er det her det mest vanvittige. Jeg fatter ikke, at 

nogen politiker kan få sig selv til at bringe forslaget i spil. En skændsel for Christianshavn, 
København og Danmark. Alle politikere, der ytrer sig positive over for forslaget har for evigt tabt 
min stemme ! 

 Formel-1 motorløb hører IKKE til i en by 
 Det hører ikke hjemme i en storby 
 Drop ideen 
 Formel 1 og alle mulige andre former for løb ud af byen. 
 stop det nonsens, København i sin helhed skal have fokus på bedre kollektiv el trafik, flere 

"menneskevenlige" gader uden den overvældende (allerede nu alt for meget voksende) trafik. Et 
motorløb af den slags vil være for bilnørderne, og de har forbilleder nok i forvejen!! 

 God ide. 
 der er masser af uløste trafikale problemer allerede idag. planlagte byggerier vil kun forværre 

yderligere. of et Formel1 løb vil være unødvendig benzin på bålet.. 
 Drop det 
 Jeg er klar over at jeg har valgt at bo og arbejde i en storby.  Jeg har respekt for at Politiet må 

larme med helikopter - der er til alles fremme. Jeg må osgså respektere at der er mange fly over 
byen når det er østenvind. Unødig larm med motorkøretøjer kan man lave på Jyllandsringen eller på 
de jydske motorveje. Afspærring af kørende og gående trafik er ikke til gavn for almenvældet. 

 Er bare 100 % imod 
 Der skal være specielle priser til dem der på i de berørte områder for at overvære racerløbet 
 Drop det. Kbh er allerede på verdenskortet for det modsatte af bilræs 
 Hvis der kan være et bæredygtigt miljøperspektiv inde over løbet, synes jeg det vil være en god 

idé. 
 København er allerede for meget belastet at alle mulige andre arrangementer. Så nej tak . 
 Det mest  tåbelige je nogensinde har hørt 
 God ide 
 håber at vi bliver fri for løbet i hele min by. 
 Et sådant løb bør slet ikke afholdes i en storby. Vi har i forvejen alt for mange "events" der lægger 

byen ned med afspærringer, druk, støj og svineri. København er blevet til Sunny Beach. 
 Man kan ikke lukke for til og frakørsel til Christianshavn, og indre by, hvad vil man gøre omkring 

ambulancer brandbiler adgang til områderne. 



 Uanstændigt at lukke christianshavnerne inde i  lang tid. Cykelløb over Storebæltsbroen er mindre 
indgribende, men det er der jo så, vidt vides, nu lukket af for. 

 Glæder mig 
 Nej 
 Denne undersøgelse burde komme ud til mange flere christianshavnere 
 mangfoldigheden af begivenheder (de er jo alle forstyrrende i forskellige niveauer)er med til at 

styrke en hovedstads interesse. 
 Et klassiker Formel 1 løb vil sandsynligvis bane vejen for et fornmel E løb i fremtiden, som må 

væremåder på den lange bane :-) 
 Formel 1 er de del af den nyliberale dyrkelse af privatbilismen. Hvis det endelig skal være, så lad 

det foregå på dertil særligt indrettede og sikrede baner! 
 Drop den evige spekulation i og udnyttelse af København, til gene for borgerne der bor i - og 

betaler skatter til! - byen! Det tjener ikke andre formål end indtægter til projekterne og til privat 
erhvervsliv og driver beboerne ud af byen, væk fra Christianshavn. 

 Penge sejrer over borgernes trivsel, hvis det gennemføres 
 Det er en ekstremt dårlig ide at afholde et sådant motorløb i et meget tæt befolket og tæt befærdet 

område. Det er i fuldstændig uoverensstemmelse med kbh's grønne image. Det vil være til stor 
gene for beboere, særligt støjmæssigt. 

 At Kbh kommer på verdenskortet kan ikke opveje alle de negative konsekvenser 
 Jeg synes det er en god ide. 
 kom igang - vi har ventet længe nok! 
 Prøv hellere at få cykelløb til København, da det vil harmonere med byens image som et cykelby. 

Formel 1 har jo ikke noget med grønomstilling at gøre, hvorfor jeg finde det fjollet, at dette 
spørgeskema hele tiden spørger om ting omkring formel 1 og grønomstilling. Hvis man ønsker, at 
Formelt 1 skal til København skal det selvsagt ikke begrundes i grønomstilling, men begrundes 
med, at det er et underholdende sportsevent, som kan give København international 
opmærksomhed. 

 Man bør satse på den grønne profil i forhold til ting som image, leisure og fornøjelser, økonomiske 
investeringer og ikke investere i noget som helst der ikke øger vores grønne bæredygtige 

 Genialt !!!! 
 Det hører ikke hjemme i en by 
 Det er en fed ide! 
 dette er et mindretal af kapitalstærke arrangører, nogle endda udlandsdanskere, der ikke bor i 

København. Uforståeligt hvis det overhovedet kan overvejes i et land der vil markedsføre sig som 
førende klimaland og København vil som klimaneutral. Man kan ikke have det begge veje. 

 Det er en unik mulighed, som vi selvfølgelig skal gribe :-)  Der vil være ulemper, som vi må leve 
med de få dage. Grib chancen. Nyd det. Oplev noget nyt! Sig ja TAK. 

 Flyt det til Jylland. Der er virkelig gos plads til det. 
 Lad os få løbet - en tre-årig periode er overskueligt for alle 
 Spændende ide 
 Få nu sat planerne op for det løb og lad det blive til virkelighed. Det er et fantastisk event og en 

enestående mulighed for endnu en profilering af København. 
 Det er sindssygt og ude af trit med tiden ! 
 Super god ide 
 Et motor racerløb er uanset hvor i byen et overgreb på borgernes og beboernes sikkerhed og et 

forurerende støjhelvede i det offentlige byrum 
 Næ 
 Løbet kan flyttes til Herning; så kan man også brande Brande. 
 Jeg vil aldrig mere stemme på en politiker eller et parti, der stemmer for Formel 1 i Kbh. 
 Dårlig ide.  Larmende og unødvendigt 
 Tåbeligt resourcespild 
 Uhyggeligt støj- og luftsvineri uden kommerciel betydning for andre end arrangørene. 
 Det er et meget løst grundlag at svare på. Vi kender faktisk ikke vilkårene for beberne i de dage der 

skal bygges op og på løbsdagene. 
 Hvis københavn skal være CO2 neutral i 2025, så skal vi have fokus på CO2 udledning fra transport, 

og bør under ingen omstændighed understøtte trafik med en høj forureningsprofil, som ikke tjener 
til at forbedre den kollektive trafik. 

 Jeg håber ikke at det sker. Det vil ødelægge idyllen. 
 Holder meget at se F1, men placeringen med Langebro og Knippelsbro som bane, vil betyde et 

absolut trafikkaos . Amager bliver lukket af en uge. 



 Ja det larmer og skaber trængsel i den periode gaderne er lukket af. Der vil altid være nogen der 
bliver chikaneret af det. Det kan man ikke undgår 

 Det er en fantastisk mulighed for byen 
 Et sådant løb skal overhovedet ikke holdes i byen, hvis det overhovedet skal holdes. Sådanne 

støjende og forurenende løb kan holdes på Amager fælled eller øde steder hvor det hverken generer 
dyr eller mennesker. 

 Dårlig idé at have Formel 1-løb inde i en by 
 Al motorsport i Kbh vil være en dårlig ide. Jeg syntes man skal arbejde på en  by med meget 

mindre bil trafik. Det bliver kun være 
 Formel 1 i København vil ødelægge vores image som grøn by, det er det der pt. kendetegner os ude 

i verden, lad os ikke give køb på det. 
 Vi skal lægge bydel til! 
 Det er helt uacceptabelt på alle måder 
 Waugh måske vi også skal prøve cykel & løb 
 København har haft stor succes med at lave "store" events. De/vi er gode til det, og så synes jeg 

ikke man skal være berørings-angst for at prøve noget nyt. 
 Jeg håber, at det lykkes! 
 København skal ikke være en legeplads for motortosser. 
 Jeg håber virkelig ikke vi skal have motorløb i vores smukke grønne by 
 bilerne ud af byen 
 Hører ikke til i København. Hvis det skal til Danmark, så placer  det i en stor by Jylland hvor 

udgifterne til at afholde det vil være mindre. 
 Det rammer helt ved siden af Københavns grønne profil. 
 Det skal ikke til København 
 har vi ikke jyllandsringen? 
 Det bliver historisk og jeg glæder mig 
 Vi har allerede store problemer med luftforurening 
 Det strider mod alt det som man i årtier har været med til at brande Kbh som = det grønne, 

miljøvenlige, cykelby etc. 
 Vi gør allerede som borgere på christianshavn mange gode ting for miljøet, vi skal også passe på, at 

vi ikke lader os hæmme. Den indtjening der vil komme på den lange bane at et sådan løb kan være 
med til at øge væksten og skabe økonomi til andre bæredygtige løsninger. 

 Tænker Monaco har fået meget ud af det 
 Tåbelig ide der vil ødelægge Københavns image som en grøn og cykelvenlig by. Hører hjemme på 

baner - eller i Herning. 
 Rigtig dårlig ide, vi vil jo blive spærret ibde på hver side af torve gade 
 Nej! 
 Lad Jylland få Formel 1-løbet på en mark udenfor en by 
 Jeg mener ikke et formel1løb her i byen vil være til gavn for Christianshavn eller for København. 
 hvad med Aarhus? 
 Jeg synes det er unødvendigt, dyrt, forurenende og ligegyldigt 
 drop det fuldstændig 
 Jeg synes overhovedet ikke den form for løb giver nogen mening i rn storby - der må være masser 

af landlige omgivelser der kan lægge fasciliteter til den form for egocentreret sport. 
 Dette vil påvirke beboere og miljø negativt. 
 Ganske unødvendigt 
 Helt ærlig, var der ikke nogle andre sportsgrene som ville være federe og ligeså internationale, der 

komplimenterer Danmark på grøn miljø og teknologi. Og hvis vi absolut skal have Formel 1 til 
Danmark, så lad en anden kommune om afviklingen. Dårlig udé, borgerrepræsentation. 

 Som i selv er inde på, er Formel 1 modsigende ift. Kbh's ønske om at være en grøn og bæredygtig 
by. Jeg forestiller mig også, at det bliver besværligt at komme til og fra sit hjem både op til, under 
og i dagene efter Formel 1 

 alle løb og begivenheder der lukker veje og trafik er til gene for københavnerne. det være sige 
ironman eller racerløb. stop den tivolisering af vores by! 

 Head skal vi stillle op. Kan vi blive genhuset et andet sted i byen medens løbet foregår.? 
 Et formel-1 løb er efter min mening ikke i modstrid med grøn by konceptet, men blot en 

enkeltstående begivenhed, der vil bringe København på verdenskortet. 
 Hvordan påvirkes sandsynligheden for dødeligt udfald af akut sygdom, når ambulancer forhindres 

adgang grundet større events? 
 Det bød helt droppes. Eller læg def i Herning eller Horsens. De er i forvejen helt syge for at få 

international opmærksomhed 



 Det er et spændende projekt, men jeg har ikke armene oppe. Dels fordi det er dobbelt moralsk (en 
grøn by vs høj forurening), dels fordi KBH til alle events (Marathon osv) er kontinuerligt virkelig 
virkelig dårlige til at henvise andet trafikgrundlag i byen. Dét alene er nok til et nej tak herfra. Vi 
har ikke knækket koden til et harmonisk fuldendt resultat, og så er jeg samtidig virkelig i tvivl om vi 
kan bære og forsørge Allende som måtte komme, for den har vi heller ikke fået regnet ud endnu.. 
god idé men al for optimistisk for en umoden storby 

 Flyt det til Herning - Det hører i hvert fald ikke hjemme i København 
 Alene det faktum at Helge Sander og Lars Seier Christensen er kommet med ideen får mig til at 

stejle 
 Det er et fuldstændigt vanvittigt forslag, foretaget af politikere der har en helt anden dagsorden end 

at gavne de lokale borgere men er optaget af selv at komme i rampelyset 
 HELT UACCEPTABELT PROJEKT 
 Burde være en ved ikke svar mulighed 
 Ideen er god 
 Vi er bange for at anlægsfasen vil blokere trafikken i månedsvis når asfalt og lysfyr skal omlægges 
 Er helst helt fri for Formel 1. Hvis det skal køres, så læg banen i områder, hvor der ikke bor 

mennesker. 
 Enkelte vil tjene penge på at udleje altaner og lejligheder, sælge mad, hash og drikke. Flertallet vil 

lide under sådanne arrangementer. Christianshavn er allerede i dagligdagen belastet til 
bristepunktet med støj, trafikvanskeligheder, udrykningskøretøjer - helle for ikke at blive syg under 
et formel-1 løb og behøve en ambulance - og et formel-1 løb vil belaste hele indre by i en meget 
lang periode før og efter. Tribuner, boder m.m. skal bygges, lysregulering, skiltning  og 
parkeringspladser ændres og inddrages. Det vil være en tilstand af at være fanget i egen by. Vis nu 
København lidt respekt. Hvorfor skal en middelalderby smadres? Køres der Formel-1 i Rom rundt 
om Colluseum? Nogle få rige egoistiske mænd vil gøre København til deres legeplads. De bor her 
ikke, de bidrager ikke positivt til byen - de ønsker at udnytte København som en kulisse. Ja, der er 
point at hente i rigmandsklubben, men forhåbentlig fungerer demokratiet og almindelig sund 
fornuft. 

 glem det 
 Formel 1 lyder spændende, men hører ikke hjemme i hjertet af en storby. Få det ud på Strandvejen 

eller lignende uden for byen! 
 Mange mennesker på verdensplan vil få øjnene op for København som en turisme destination 
 SUPER ide. 
 Det er helt i modstrid med Danmarks image som grøn og miljøvenlig. Lad det aldrig ske! 
 Ønsker ikke at fremme motorsport og ødelægge byens Image som grøn by! 
 Det bliver en fest 
 Hvis man har så mange penge at spille, så heller på noget som gavner lokalsamfundet, fx 

børnehave eller skole 
 Stem klart NEJ til forslaget! 
 Hellere Formel  1 end  Distortion 
 Racerløb hører til på racerbaner. Det er dybt uansvarligt at sætte byens hovedstade på den anden 

ende, for at nogle få kan "nyde" larmende biler i gaderne. 
 Helt skør. Passer  slet ikke til Kbh som en cykelby 
 En fuldstændig vanvittig ide. Der er masser af steder både i Jylland og på Sjælland, hvor der er 

masser af plads og færre beboere at genere. 
 det er en stor ære som mange lande vil stå i kø for at få! 
 Oprydning plejer st være et vildt problem - dkal sikres 
 Transport til og fra bopæl vil blive væsentligt besværliggjort - og ufremkommelig i en længere 

periode! 
 Jeg har ikke noget imod selve Formel 1 løbet, det er L den støj som musik event der følger med 

som støjforurener mildt sagt vanvittig meget, 
 Gennemfør Formel 1 i København. Det bliver en fantastisk oplevelse. 
 Dårlig ide Københavns image skal være en cykel- og grøn by 
 Formel 1-løb skræmmer andre turister væk. Har selv oplevet F-1 i Singapore, hvor jeg var på 

familiebesøg: F-1 en sjov oplevelse, men resten af Singapore var mere eller mindre utilgængeligt 
og fly- og hotelpriser helt ude af proportion. 

 Jeg er imod det, fordi det er en grov kommercialisering af det offentlige rum. Fremmede magter 
kommer og lukker byen ned, uden at spørge dem, der bor i den og skaber den. Det tror de, de har 
ret til, bare fordi de har mange penge. Det rum, vi lever og ånder i, skal ikke være til salg. Det er 
vores blod og vores knogler.. 



 Fantastisk ide. Generne vil være på niveau med marathon og Distortion, men her har dem der føler 
sig generet mulighed for at tjene penge på feks. fremleje af lejlighed mv. 

 Jeg er selv ligeglad med Formel 1-løb, men jeg forestiller mig at det vil give mange gener for 
beboerne, ikke bare under løbet, men også længe før og efter, samt at udgifterne langt vil overstige 
indtægterne. 

 Den valgte rute, der spærrer de to broer mellem Amager og Kbh. forekommer mig utænkelig. De 
turister der i flokkevis trækkes til Christianshavn er næppe samfaldene med dem, der vil overvære 
et formel-1 race; det er de førstnævnte vi som beboere er interesserede i, og disse vil tværtimod 
flygte langt væk under sådan et løb. For os beboere vil et sådant race være aldeles utænkeligt og 
meningsløst. 

 Hvis vi til gengæld får 50 bilfrie søndage om året er det ok med et enkelt F1 løb 
 Hvorfor bliver der aldrig talt om det trafikale kaos, der bliver, når almindelige færdselsårer, skal 

"groomes" til det så højt ønskede Formel 1-løb? Vi skal jo lige huske på, at trafikheller, og andre 
sikkerhedsfremmende foranstaltninger skal høvles af. De der biler vælter eller kører jo galt for et 
godt ord, hvis vejen er lidt ujævn. Det ville klæde debatten, hvis også det forudgående og 
efterfølgende trafikale kaos blev taget med i ligningen (lysregulering, der skal fjernes og 
genetableres, heller der skal fjernes og genetableres). 

 Tåbelig ide 
 tåbelig ide,brug en racerbane uden for byen 
 fantastisk ide 
 Jeg har ikke lyst til at blive spærret inde og udsat for larm og røg i dagevis 
 Jeg synes det er komplet vanvittigt 
 Lad os prøve det! 
 Et Formel 1 løb vil belaste en i forvejen belastet del af byen med støj, forurening, trafikkaos og 

gidseltagning af beboerne på Chr.havn. Et Formel E løb understøtter den grønne profil, men bør 
placeres f.eks. I Nordhavn, da et Formel E løb giver samme trafikkaos og gidseltagning af 
Chr.havns beboere. 

 Løbet er en god modstilling til andre gode events i København , så byen kan rumme det hele! 
 Der er al for mange larmende, forurenende events i København K. Københavns Kommune burde 

arbejde for at fremme sit grønne image.. 
 Lokaludvalg - arbejd for os alle - ikke kun dem som har jeres egne holdninger :-) 
 Christianshavnerne vil være spærret inde i flere dage, da ikke alene selve løbet kræver afspærring, 

men også testkørslerne, som varer adskillige dage. Det er et umuligt projekt. 
 københavn/christianshavn især har ikke brug for flere store events 
 Løb løbet ved Herning - ikke i København. Løbet passer overhovedet ikke med byens grønne profil. 
 Jeg synes generelt det er en misforståelse at alle storbyer skal gøre det samme for at tiltrække 

turister. Formel 1 er Monaco . ikke København 
 Jeg håber der kommer gang broer over løbs gaderne så man som fodgænger har mulighed for at 

forlade sit hjem under løbet. Endvidere ville det klæde løbsafholderne at give beboer i det berørte 
område nået kompensitation i form af rabat på løbs biletter. Der skal findes alternative midlertidige 
p pladser til beboerne der bor i de berørte område. Jeg arbejder som håndværker og har firma bil 
og det er ret vigtig at jeg kan komme på arbejde, men er også sikker på at der kan findes løsning. 
De kan evt. betale mig en uge ferie;0) så behøver jeg ikke køre på arbejdet i den uge. 

 En fuldstændig tåbelig og hensynsløs omgang selvpromovering. 
 En rigtig dårlig idé - uden sammenhæng med Københavns - Danmarks - Christianshavns interesser 

og profil - snarere tværtimod 
 Det er komplet tåbeligt - hvordan skal vi kunne bruge metro og busser - at købe ind i Ima og 

Brugsen bliver svært for os i benenden. Ærlig talt have vi allerede rigeligt med turister og gadegøgl 
af mange slags. 

 Det mest tåbelige forslag, der længe har været på bordet. Hvis en række tåber absolut skal se på 
stinkende køretøjer, kan de jo bruge de jyske motorveje eller andre steder, som ikke er til gene for 
almindelige mennesker. 

 Drop det 
 Det er noget af det dummeste jeg har hørt. Absurd. 
 Håber vi aldrig bliver udsat for det løb. 
 Jeg synes spørgeskemaets præmis gør det svært at svare på div. spørgsmål. Først og fremmest 

ligger min bekymring for hele ideen hovedsageligt i de økonomiske aspekter, hvilket hverken tages i 
betragtning (udover et enkelt spørgsmål), eller inkluderes i den information der gives i 
spørgeskemaets starts. Desuden finder jeg det svært at svare på skemaet meget uenig til enig, idet 
der flere gange var spørgsmål jeg udelukkende mente jeg kunne svare 'ved ikke' til. Da denne 
mulighed ikke blev givet har jeg konsekvent svaret 3, idet jeg mente at dette var nærmest 



tilsvarende et 'ved ikke'. Jeg mener derfor det er upræcise svar jeg bidrager med, og vil forvente 
dette kan farve spørgeskemaets resultater, hvis andre respondenter svarer på lignende vis. 
Slutteligt tror jeg det vil være nemmere for borgerne at svare på et spørgeskema når der findes 
reelle informationer, og ikke blot media chatter. 

 vi gider det ikke i vores by 
 Formel 1-løb skader byens ry som grøn by 
 Kom i gang for satan. 
 NEJ TAK! 
 Et sådant løb hører ikke hjemme i København 
 Jeg og mine naboer støtter i høj grad, at der kommer store begivenheder til København og i 

særdeleshed til Christianshavn. Det er en unik mulighed for at skabe en byfest, hvilket samler 
bydelen, byen og verden. Derudover kan vi allerede se, hvordan kaffebarerne på Christianshavn har 
øget omsætning ved fx CPH Marathon - tænk, hvad Formel 1 ikke vil kunne indbringe? Disse midler 
er guld værd til at holde gang i Christianshavn. 

 Det er den dummeste ide jeg længe har hørt 
 Vil sætte København på landkortet at kunne lave internationale events som det 
 Foreslå en bane i Hellerup/Gentofte i stedet for 
 Forkert satsning 
 Det er en fuldstændig idiotisk og og tåbelig tanke at lade racerbiler kører gennem København! 
 Det vil være en katastrofe for københavnerne at få dette støj- og forureningshelvede til København. 

Afhold løbet ude på landet, hvor det ikke generer beboere. 
 Jeg kan se mange grunde til at være imod, men personligt ville jeg synes det var fedt! 
 Det ville være en fantastisk mulighed for en by som København; at støtte op om et spændende 

tiltag i byen! 
 Vi har rigeligt med koncerter, events og turister i byen i forvejen 
 ikke andet end at sætte københavn/christianshavn på verdenskortet, og måske sætte focus på 

bilernes udstødningsgas (eller hvad det nu hedder) 
 Et formel 1-løb give Kbh. mulighed for at promovere byen som en grøn by ved happenings og 

events. Et E-løb vil klart være bedre, men dette er der ikke økonomi i, og vil bare pålægge byens 
borger en udgift. Så enten formel 1 og påvirke det i en grøn retning, eller ingen løb. 

 Helt skørt 
 En god ide 
 Fremkomlighed for os der skal på job udenfor bopælskommunen på søndage. Det er vigtigt. 

Ydermere er det kun hele Formel 1 cirkuset der  tjener på et sådant løb 
 Jeg kan ikke se nogen positive argumenter for et formel 1 løb i en by. Hvis de ikke kan lade være, 

så læg det på Nyrburgringen! 
 Det er bedre med et cykelløb 

 
 


